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Vragen van het lid Pieter Heerma (CDA) aan de Ministers van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over 
het minder in dienst nemen door de rijksoverheid van oudere werknemers 
(ingezonden 5 december 2018). 

Vraag 1
Kunt u bevestigen dat de rijksoverheid in 2016 een bedrag van 68 miljoen 
euro heeft vrijgemaakt om bedrijven te stimuleren meer oudere werknemers 
aan te nemen, met als argument dat het «normaal moet worden om oudere 
werknemers aan te nemen»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat hiervan tot nu toe de resultaten zijn? 

Vraag 3
Kunt u tevens bevestigen dat de rijksoverheid zelf, als werkgever, de 
afgelopen jaren relatief minder vijftigplussers in dienst heeft genomen?2 

Vraag 4
Kunt u precies aangeven hoeveel mensen van vijftig jaar en ouder er in de 
jaren 2015, 2016 en 2017, zowel absoluut als relatief, in dienst zijn genomen 
door de rijksoverheid? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de overheid als werkgever het goede voorbeeld moet 
geven en meer oudere werknemers aan zou moeten nemen en dat het 
«normaal moet zijn om oudere werknemers aan te nemen»? 

Vraag 6
Kunt u verklaren waarom de rijksoverheid dit kennelijk tot nu toe «niet 
normaal vindt» en er (relatief) minder in plaats van meer werknemers van 
vijftig jaar worden aangenomen? 

1 Kamerstuk 29 544, nr. 724
2 Telegraaf, 30 november 2018
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Vraag 7
Welke maatregelen gaat u nemen om ervoor te zorgen dat er de komende 
jaren weer meer mensen van vijftig jaar en ouder worden aangenomen door 
de rijksoverheid?
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